

Title (en)

Tubes for the storage of pills, tablets on similar articles with a reserve box.

Title (de)

Röhrchen für die Aufnahme von Tabletten, Pillen oder dgl. mit Vorratsbehälter.

Title (fr)

Tube de conditionnement de comprimés, cachets ou articles similaires, avec boîte de réserve.

Publication

EP 0283347 A1 19880921 (FR)

Application

EP 88400379 A 19880219

Priority

FR 8703445 A 19870313

Abstract (en)

[origin: US4805789A] A packaging tube for compressed tablets, pills and similar products is provided with a bottom cavity which is separated from the container portion of the tube by a partition wall, a removable box being inserted in the cavity in the same manner as an end plug. The removable box is formed by two half-shells which are connected together by means of a flexible tongue. The half-shells cooperate so as to form a closed box by means of a skirt extending from the flat portion of the half-shell which forms the base of the box and by means of a rib carried by the internal face of the flat main portion of the half-shell which forms the lid of the box, the rib being applied against the internal face of the skirt. The closed box can be introduced into the cavity in the same manner as an end-plug or stopper by virtue of the skirt, which is provided with an abutment shoulder.

Abstract (fr)

Tube de conditionnement pour comprimés, cachets et produits similaires comportant en-dessous de sa partie contenant (2) une cavité (6) séparée de la partie (2) par une cloison (4) dans laquelle vient s'insérer à la façon d'un bouchon une boîte amovible formée de deux demi-coquilles réunies par une languette souple, et coopérant pour former une boîte fermée grâce à une jupe (7) faisant saillie depuis la partie plane (8) de la demi-coquille formant le fond et à une nervure (11) portée par la face interne de la partie principale plane (10) de la demi-coquille formant le couvercle, la nervure (11) venant s'appliquer contre la face interne (9) de la jupe (7). La boîte fermée peut être introduite dans la cavité (6) comme un bouchon, grâce à la jupe (7), qui comporte un épaulement de butée (14).

IPC 1-7

B65D 81/32; B65D 85/56

IPC 8 full level

B65D 25/20 (2006.01); **A61J 1/03** (2006.01); **B65D 81/32** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A61J 1/03 (2013.01 - EP US); **B65D 81/3205** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] EP 0167783 A1 19860115 - ZELLER PLASTIK KOEHN GRAEBNER [DE]
- [X] US 1615319 A 19270125 - WYNN LAVONIOUS K
- [A] FR 2529865 A1 19840113 - MOULAGE AUTOMATIQUE SA [FR]
- [A] FR 2196944 A1 19740322 - BINDSCHEDLER PIERRE [FR]

Cited by

FR2694270A1; US2023242319A1; US12030706B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0283347 A1 19880921; EP 0283347 B1 19900523; AT E52907 T1 19900615; CA 1307496 C 19920915; DE 3860158 D1 19900628;
DK 133488 A 19880914; DK 133488 D0 19880311; DK 166904 B1 19930802; ES 2015109 B3 19900801; FR 2612161 A1 19880916;
FR 2612161 B1 19890623; JP S63248652 A 19881014; NO 175771 B 19940829; NO 175771 C 19941207; NO 881098 D0 19880311;
NO 881098 L 19880914; US 4805789 A 19890221

DOCDB simple family (application)

EP 88400379 A 19880219; AT 88400379 T 19880219; CA 560863 A 19880308; DE 3860158 T 19880219; DK 133488 A 19880311;
ES 88400379 T 19880219; FR 8703445 A 19870313; JP 5813088 A 19880311; NO 881098 A 19880311; US 16212988 A 19880229